

Title (en)

TELEPHONE ACCESSORY.

Title (de)

ZUBEHÖR FÜR TELEFONANLAGE.

Title (fr)

ACCESSIONE TELEPHONIQUE.

Publication

EP 0391918 A1 19901017 (EN)

Application

EP 88908718 A 19880923

Priority

- GB 8722520 A 19870924
- GB 8804268 A 19880224

Abstract (en)

[origin: WO8903147A1] A telephone call indicator apparatus, especially for use with a telephone installed within a vehicle, comprises electronic circuitry, (IC1-IC6) arranged to respond to the receipt of an incoming call and to generate a signal for supply to a loudspeaker (LS1) mounted, e.g. within the engine compartment to produce a sound resembling the ringing of a telephone so that a driver who has left his vehicle temporarily is alerted to the incoming call.

Abstract (fr)

Appareil indicateur d'appels téléphoniques, utilisable notamment avec un téléphone installé dans un véhicule, comprenant un circuit électronique (IC1-IC6) agencé pour répondre à la réception d'un appel entrant et pour produire un signal fourni à un haut-parleur (LS1) monté, par exemple, dans le compartiment du moteur afin de produire un son ressemblant à la sonnerie d'un téléphone, de sorte qu'un conducteur ayant temporairement quitté son véhicule est averti de l'appel entrant.

IPC 1-7

H04M 11/02; H04M 19/04

IPC 8 full level

H04M 19/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

H04M 19/04 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8903147A1

Designated contracting state (EPC)

GB

DOCDB simple family (publication)

WO 8903147 A1 19890406; AU 2531388 A 19890418; EP 0391918 A1 19901017

DOCDB simple family (application)

GB 8800785 W 19880923; AU 2531388 A 19880923; EP 88908718 A 19880923